
Meerjarenplan Stad Aarschot 

Zoals elke Vlaamse gemeente moest ook Aarschot voor 1 januari 2014 een meerjarenplan 

voor de periode van 2014 tot 2019 opstellen en door de gemeenteraad laten goedkeuren. 

Dat dit een heikele gebeurtenis was hebben we geweten: de methodologie volgens 
dewelke de CD&V – Open-VLD – SP.A meerderheid dit werkstuk moest afleveren was 
nieuw voor hen, en de N-VA fractie moest dan ook vaststellen dat  er wat fouten en 
onvolledigheden in zitten. . Via knip- en plakwerk en  'Gluren bij de buren'  werd een 
document gecreëerd waarin elke  vernieuwing en creativiteit ontbreekt.    
 
 
Goede principes 

 
Het meerjarenplan bevat heel wat goede principes, maar N-VA Aarschot is argwanend omtrent 
de concrete uitvoering van de beleidsdoelstellingen.  Het bevat met de verkoop van heel wat 
patrimonium  een aantal definitieve, onomkeerbare en verarmende acties. 
 
 
Maar  ….. gemiste kansen 
 
De AS IS - analyse die de redactie van dit meerjarenplan voorafging brengt een aantal zwaktes 
binnen de stedelijke diensten aan de oppervlakte; er zijn er nogal wat die verder in de 
doelstellingen van het meerjarenplan niet aan bod komen, en waarvan wij ons afvragen of ze 
niet belangrijk worden gevonden. 
 
N-VA had gehoopt dat van de resultaten van deze interne audit gebruik zou gemaakt worden om 
een reorganisatie van de stadsdiensten door te voeren. Ook de ambtenaren zijn daar vragende 
partij. 
 
Een opdeling van de ondersteunende stadsdiensten naar taken toe i.p.v. naar diensten, zou in 
een efficiëntere en goedkopere werking resulteren. Ook een nauwere samenwerking met de 
diensten van het OCMW lijkt opportuun, om dubbele taken te vermijden en  grotere specialisatie 
in bepaalde werkdomeinen te bekomen. Aankopen, aanbestedingen, verzekeringen, onderhoud, 
IT, logistiek, verhuringen .... zijn enkele van de vele mogelijkheden. 
 

 
Belastingen en Retributies    
 
N-VA Aarschot is tevreden dat de Personenbelasting en de opcentiemen voor 2014 niet werden 
verhoogd, maar wij zijn niet te spreken over de hoeveelheid aan nieuwe retributies en 
belastingen die worden ingevoerd. Sommige werden  zeer onduidelijk geformuleerd en zijn voor 
interpretatie vatbaar . Dit opent de poort voor  willekeur van belasten (het ons-kent-ons-
principe) en daarmee kunnen wij  helemaal niet  akkoord gaan.    
 
 

 



 

Reclamedrukwerken 
 
 
De meerderheid voerde een belasting op de verspreiding van niet-geadresseerde 
(reclame)drukwerken en van gelijkgestelde producten in. Deze belasting is verschuldigd 
telkenmale er een huis-aan-huis-verspreiding van dergelijk drukwerk plaatsvindt. 
 
Een progressief tarief per 100 exemplaren werd bepaald: in 2014: €2,50 , in 2015: €2,60, in 2016: 
€ 2,70, in 2017: € 3,80, in 2018: €3,90 en in 2019: €  4,00.  Dit betekent dat  voor 14.500 
huisbussen op Aarschots grondgebied dit per verspreiding gaat van € 362,50 in 2014 tot € 580,00 
in 2019. 
 
De handelaar die wekelijks een folder laat ronddragen kan gauw zijn rekening maken.  De 
meerderheidspartijen  beweren nochtans Aarschot te ontwikkelen tot een plek waar het goed 
ondernemen is en blijft.   De ondernemer zal wellicht afgeschrikt worden door deze tarieven, en 
minder folders verspreiden – dat zal ongetwijfeld de bomen ten goede komen, maar niet de 
drukkers – maar of op die manier het zieltogende handelscentrum terug zal opgekrikt worden 
durven wij betwijfelen. 
 
Trouwens: het zal uiteindelijk de klant zijn die betaalt.  En wat zal er gebeuren met de 
advertentiebladen die ook sociale en culturele bijdragen en opiniestukken  bevatten (ook 
vanwege het Gemeentebestuur …) en aldus de burger informeren? 

 
Verhoging tarieven sporthal 
 
Tijdens de GR van 30 december 2013 werd ook een tariefverhoging voor het gebruik van de 
zalen in de stedelijke sporthal voorgesteld met ingang vanaf 1 januari 2014. De N-VA- fractie 
heeft hiertegen  geprotesteerd, omdat deze verhoging een flinke knauw in het budget betekent 
van de vele clubs die deze zalen huren. Het Schepencollege verklaarde dat deze verhoging nodig 
was om de kosten te dekken.     
 
N-VA heeft toen voorgesteld deze verhoging pas  te laten ingaan vanaf het nieuwe sportseizoen, 
dus na de zomervakantie, seizoen zodat de clubs de  verhoging zouden kunnen  inplannen en 
niet plots  voor voldongen feiten zouden komen te staan. Maar hier had het Schepencollege 
geen oren naar.      
 
Nu  heeft het Schepencollege omwille van  een administratieve fout in de door de meerderheid 
goedgekeurde  verhoging het voorstel opnieuw moeten voorleggen op de GR van januari; daarbij 
beloofde het Schepencollege deze verhoging pas zou ingaan vanaf het nieuwe seizoen. Wij 
vinden de nieuwe tarieven nog steeds aan de hoge kant en stemden daarom tegen, maar juichen 
toe dat het Schepencollege ons voorstel de tariefverhoging pas vanaf het nieuwe sportseizoen 
toe te passen. (jammer dat dit niet ingeschreven staat in het nieuwe tarievenreglement …).   
 
N-VA Aarschot zal zich in de toekomst blijven inzetten voor betaalbaar sporten in Aarschot. 
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